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W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Marciniak 

11. Bartłomiej Mieloch 

12. Ewaryst Pankowski 

13. Marek Stroiwąs 

14. Ewa Wiatr-Gawlak 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, w związku z obwieszczeniem Komisarza wyborczego                        

w Koninie II z dnia 14 czerwca 2021 r. o wynikach wyborów przedterminowych wójta gminy 

przeprowadzonych w dniu 13 czerwca 2021 r. oraz na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia                        

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz § 30 ustęp 2 statutu Gminy Zaniemyśl w razie 

nieobecności przewodniczącego sesję otwiera, prowadzi i zamyka wiceprzewodniczący rady 

najstarszy wiekiem dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dzień dobry, otwieram XXXIV sesję 

rady gminy Zaniemyśl kadencji 2018-2023 wybranej dnia 20 października 2018 r., sesja została 

zwołana przez Komisarza wyborczego w Koninie II zgodnie z treścią art. 29a ustawy z dnia                          

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, ustawowo powierzono mi zaszczytne zadanie 

prowadzenia dzisiejszej sesji Rady Gminy Zaniemyśl, pragnę zapewnić, że dołożę starań, aby 

obrady przebiegały zgodnie z prawem, witam pełniącego funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl Pana 



Jana Sulanowskiego, Panią Wójt Elekt Justynę Dąbrowską, Panie i Panów Radnych, Sekretarz 

Gminy Panią Martę Tomys, Radcę Pana Filipa Żelaznego, Panie i Panów Sołtysów, witam Radnego 

Powiatowego Ryszarda Grześkowiaka, witam zaproszonych gości oraz wszystkich Państwa 

obserwujących sesję na kanale YouTube, Pani Wójt Elekt gratuluję wyboru na Wójta Gminy 

Zaniemyśl, a tym samym okazanego Pani społecznego zaufania, proszę o powstanie do hymnu 

państwowego (odegranie hymnu państwowego), dziękuję, odczytam teraz porządek dzisiejszej sesji 

określony w załączniku do Postanowienia nr 38/2019 Komisarza Wyborczego w Koninie II z dnia 

15 czerwca 2021 r. w sprawie zwołania sesji Rady Gminy Zaniemyśl w celu złożenia ślubowania 

przez Wójta Gminy Zaniemyśl wybranego w wyborach przedterminowych przeprowadzonych w 

dniu 13 czerwca 2021 r. porządek obrad, 

1) Otwarcie sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

2) Złożenie ślubowania przez Justynę Dąbrowską Wójta Gminy Zaniemyśl wybraną w wyborach 

przedterminowych wójta gminy Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu 13 czerwca 2021 r. 

3) Zamknięcie sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

czy ktoś z Państwa chce wnieść zmiany do przedstawionego porządku obrad, poproszę radnego 

Jerzego Grześkowiaka 

Radny Jerzy Grześkowiak, Pani Przewodnicząca wnioskuję o wprowadzenie jako punkt trzeci 

porządku obrad uchwałę w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl, dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dziękuję Szanowni Państwo wobec 

zgłoszonego wniosku za chwilę głosować będziemy wprowadzenie zmiany w porządku obrad                        

w brzmieniu jak poniżej, 

1) Otwarcie sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

2) Złożenie ślubowania przez Justynę Dąbrowską Wójta Gminy Zaniemyśl wybraną w wyborach 

przedterminowych wójta gminy Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu 13 czerwca 2021 r. 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl. 

4) Zamknięcie sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

na podstawie listy obecności i radnych uczestniczących w sesji stwierdzam, że na sali sesyjnej jest 

13 radnych co stanowi wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał  



przepraszam bardzo nie zauważyłam radnego Grabowskiego 

Radny Tomasz Grabowski, bardzo dziękuję, ja mam pytanie do Radcy Prawnego właśnie, czy                    

w tej chwili jeżeli to jest sesja zwołana w celu złożenia ślubowania to czy można zmieniać 

porządek i wprowadzać dodatkowe punkty 

Radca Prawny Filip Żelazny, powinno być przegłosowanie, z pewnością jest tak, że akurat                          

w przypadku wójta to wynagrodzenie jest konieczne i niezbędne ustalenie i z tej wiedzy, którą 

posiadam to przyjęcie, takiej uchwały byłoby konieczne, a skoro taki wniosek został złożony to 

Państwo powinniście głosować nad rozszerzeniem porządku obrad 

na obrady sesji przybył radny Paweł Kurpik, na sali sesyjnej jest 14 radnych 

Radny Michał Marciniak, chciałem tylko nadmienić, że sesja została zwołana przez Komisarza 

wyborczego tak i czy tutaj po prostu jest wszystko zgodnie z prawem 

Radca Prawny Filip Żelazny, w mojej ocenie jeżeli Państwu, jeżeli taki wniosek został złożony 

powinien zostać głosowany 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak,  wobec tego będziemy głosować nowy 

porządek obrad, kto jest za podjęciem 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenie do porządku obrad w pkt 3 uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy 

Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Bartosz Biskup, Alina Frąckowiak, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł 

Kurpik, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

PRZECIW (3) 

Tomasz Grabowski, Zbigniew Łyszczarz, Ewaryst Pankowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Gomułkiewicz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch 



stwierdzam, że wniosek został przyjęty, poproszę Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej 

Panią Renatę Wolską - Sadyś o wręczenie Pani Justyny Dąbrowskiej zaświadczenia o wyborze na 

Wójta Gminy Zaniemyśl 

2. Złożenie ślubowania przez Justynę Dąbrowską - Wójta Gminy Zaniemyśl wybraną                    

w wyborach przedterminowych Wójta Gminy Zaniemyśl przeprowadzonych w dniu                    

13 czerwca 2021  r. 

Renatę Wolską – Sadyś, Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej, witam wszystkich 

bardzo serdecznie, Pani Wójt Elekt po raz pierwszy społeczeństwo wręcza Pani klucze dla 

gospodarstwa Gminy Zaniemyśl, jest to niewątpliwie ogromny sukces ale również ciężar                                

i zobowiązanie, życzę dużo zdrowia, sił oraz wytrwałości, dobrej współpracy ze wszystkimi, 

którym leży na sercu dobro naszej gminy, na podstawie art. 490 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. - 

Kodeks Wyborczy, Gminna Komisja Wyborcza w Zaniemyślu wydaje wybranemu wójtowi 

zaświadczenie o wyborze na wójta, w którym stwierdza, że w wyborach wyznaczonych na dzień    

13 czerwca 2021 r. Pani Justyna Dąbrowska wybrana została Wójtem Gminy Zaniemyśl 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, Pani Przewodnicząca bardzo dziękuję, 

przystępujemy do złożenia ślubowania przez Wójta, poproszę Panią Sekretarz Gminy Zaniemyśl 

Panią Martę Tomys o wyjaśnienie zasad ślubowania 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, na podstawie art. 29a ustawy o samorządzie gminnym objęcie 

obowiązków przez wójta następuje z chwilą złożenia wobec Rady Gminy ślubowania                                      

o następującej treści, obejmując Urząd Wójta Gminy Zaniemyśl uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd będę sprawować tylko dla dobra publicznego                                     

i pomyślności mieszkańców Gminy Zaniemyśl, ślubowanie może być złożone z dodaniem zdania - 

tak mi dopomóż Bóg, dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dziękuję Pani Sekretarz, proszę 

wszystkich o powstanie a Wójt Elekt Justynę Dąbrowską proszę o złożenie ślubowania 

Wójt Elekt Justyna Dąbrowska,  

„obejmując Urząd Wójta Gminy Zaniemyśl uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu a powierzony mi Urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego                                  

i pomyślności mieszkańców Gminy Zaniemyśl, tak mi dopomóż Bóg” dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dziękuję  



Wójt Justyna Dąbrowska, Szanowni Państwo, pewnie jeszcze nie opadły emocje po długim 

okresie kampanii wyborczej i wyczekiwania wyborów nareszcie zakończyliśmy etap przejściowy       

w życiu naszej Gminy, Gminy Zaniemyśl, dla mnie czas bardzo mocno przyspieszył jeszcze tydzień 

temu Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl a od dzisiaj jej Wójt, nic nie wydarza się bez 

przyczyny a skutek jest wypadkową działań i zaangażowania wielu wspaniałych osób, na których 

pomoc i wsparcie zawsze mogłam liczyć dlatego też chciałabym bardzo podziękować przede 

wszystkim mojej rodzinie, mężowi, córkom, mamie, siostrze i szwagrowi, których miłość jest dla 

mnie najważniejsza, dziękuję moim przyjaciołom, którzy zawsze stoją przy mnie na dobre i na złe, 

wszystkim Państwu Radnym dziękuję za dotychczasową współpracę a szczególne słowa 

podziękowania kieruje do moich kolegów i jednocześnie Radnych Kasiu, Kamilo, Pawle, Bartku, 

Jolu, Marku i Ewo dziękuję za waszą niezachwianą wiarę, ogromną pracę i słowa wsparcia bez 

zgranego zespołu pod nazwą Mieszkańcy Gminy Zaniemyśl nic by nie było możliwe, dziękuję 

Paniom i Panom Sołtysom, Druhom Strażakom oraz członkom Stowarzyszeń za dobre słowo cenne 

uwagi i worek pomysłów do wykorzystania w dalszej pracy, dziękuję bardzo wszystkim 

mieszkańcom Gminy Zaniemyśl, którzy wsparli mnie swoimi głosami ale również dziękuję tym, 

którzy wzięli udział w wyborach oddając głos na moich kontrkandydatów, wybory to zawsze święto 

demokracji a wola mieszkańców jest najważniejsza, ważne jest, żeby pomimo różnic próbować 

współdziałać ale współdziałać na zasadach partnerstwa i poszanowania zdania drugiej osoby, tu nie 

ma miejsca na dyktaturę, tylko na demokrację, czas kadencji 2018-2023 dobiegł połowy, czas ze 

wszech miar dla Gminy Zaniemyśl niespotykany, rezygnacja z mandatu i przejście wieloletniego 

Wójta na emeryturę, następnie czas bez włodarza, później rządy Komisarza i wybór na Wójta 

kobiety, pierwszej kobiety Wójt w Powiecie, ten burzliwy czas zmian na stanowisku Wójta mamy 

już za sobą ale przed nami jeszcze wiele wyzwań i problemów, które trzeba pilnie rozwiązać                          

i zadań, które należy wykonać dla mnie zawsze najważniejszy był, jest i będzie człowiek dlatego 

postaram się zrobić wszystko co w mojej mocy, żeby mieszkańcom naszej Gminy żyło się dobrze, 

czy wszyscy będą zadowoleni, pewnie nie, ale po to jestem, żeby wspólnie z Radnymi oraz                               

z pracownikami Urzędu rozwiązywać problemy, co jest dla mnie ważne, co chcę zrobić, jakie 

mamy problemy, jaki jest mój plan na przyszłość, deklaruję jak najdalej idącą współpracę                               

z członkami Stowarzyszeń, Klubów Sportowych i Ochotniczych Straży Pożarnych, w organizacjach 

tych działają społecznicy najmocniej zaangażowani w życie naszej społeczności, których 

działalność jest bezcenna i należy ją wspierać, Panie i Panowie Sołtysi jako organ pomocniczy 

Gminy jesteście zawsze blisko spraw naszych mieszkańców dlatego Wójt i Urząd Gminy musi być 

blisko was, musimy was wspierać w sprawach dnia codziennego ale również pomagać w sprawie 

funduszy sołeckich czy innych przedsięwzięciach, proszę pamiętajcie, że drzwi Urzędu są dla was 

zawsze otwarte a ja i każdy z pracowników udzieli wam najdalej idącej pomocy, będę również 



dążyła do jak najszerszego wykorzystania narzędzi elektronicznych co ułatwi i przyspieszy                          

w znacznym stopniu obsługę naszych mieszkańców, niestety mamy obecnie jeden z najwyższych 

deficytów w historii Gminy będę czyniła starania, aby w jak w najmniejszym stopniu zadłużać 

budżet gminy, pomocą w tym może być pozyskanie środków zewnętrznych bez tych środków                          

w obecnej sytuacji finansowej naszej gminy jej rozwój może być znacznie ograniczony dlatego po 

przeglądzie kadr Urzędu zostanie utworzone stanowisko do spraw pozyskiwania środków 

zewnętrznych również współpraca z samorządami na szczeblu wojewódzkim, powiatowym                              

i gminnym pozwoli realizować projekty, których samodzielnie gmina, by nie udźwignęła, do 

pilnych zadań wynikających z wieloletnich zaszłości należą oczyszczalnia ścieków w Jeziorach 

Małych, która ze względów technologicznych nie jest w stanie aktualnie obsłużyć wszystkich 

mieszkańców naszej gminy, oczyszczalnia nie ma możliwości przyjmowania ścieków dowożonych 

ponieważ zagraża to jej funkcjonowaniu, nie ma również możliwości przyjmowania ścieków 

przemysłowych na przykład z myjni samochodowych czy innych zakładów, o tej sytuacji mówiłam 

już kilka lat temu wskazując na to, że nie podjęcie pilnych działań może skutkować koniecznością 

ograniczenia przyjmowania ścieków, obecnie zgodnie z informacją Prezesa Zakładu Gospodarki 

Komunalnej mamy do czynienia z taką sytuacją, w związku z powyższym ścieki dowożone muszą 

trafić do innych oczyszczalni, dzięki zrozumieniu naszej sytuacji i przychylności sąsiednich 

samorządów, Środy Wielkopolskiej i Śremu mamy zapewnienia możliwości przyjmowania ścieków 

dowożonych z naszej gminy do oczyszczalni w Chwałkowie i Śremie, dlatego też w trybie pilnym 

powinniśmy podjąć działania mające na celu opracowanie bilansu ilościowo jakościowego ścieków 

z uwzględnieniem stanu istniejącego i rozwoju Gminy Zaniemyśl a na jego podstawie opracować 

plan budowy oczyszczalni ścieków wraz z rozbudową infrastruktury wodociągowo-kanalizacyjnej, 

budowa nowej oczyszczalni ścieków to zadanie priorytetowe w tej i przyszłej kadencji ale też 

ogromny wydatek rzędu przynajmniej 30 milionów złotych, bez tej inwestycji nie tylko nasza 

gmina nie będziemy mogła się dalej rozwijać ale pod znakiem zapytania stanie normalne 

funkcjonowanie gospodarki ściekowej, kolejny to Hala Widowiskowo-Sportowa, która od samego 

początku funkcjonowania w 2016 roku obarczona jest licznymi wadami usterkami zwłaszcza 

związanymi z przeciekającym dachem, zgłoszono ponad 40 usterek przeciekającego dachu, których 

wykonawca nie potrafi skutecznie naprawić zlecona przez Pana Wójta Jana Sulanowskiego 

ekspertyza pozwoli poznać przyczynę awarii, odpowie na pytanie jak powinna być naprawiona                     

i jakie będą koszty tej naprawy, jest to tym bardziej ważne, że gwarancja na roboty budowlane Hali 

wygasa na końcu sierpnia 2021 roku, jest wniesione w postaci ubezpieczenia czy wykonawca 

zgodzi się z ekspertyzą?, czy gwarancja pokryje koszty naprawy?, czy czeka nas sprawa sądowa                       

o odszkodowanie sprawa, która może trwać latami?, a co wtedy z Halą? czy ma niszczeć czy 

naprawiać ją własnymi środkami tak, żeby można ją użytkować i była bezpieczna dla naszych 



mieszkańców?, Dworek Szwajcarski na wyspie Edwarda, obecnie trwają mediacje z Powiatem 

Średzkim, w naszym imieniu prowadzi je Pan Wójt Jan Sulanowski, który poinformuje mnie 

dopiero o ich przebiegu, ze swojej strony pragnę Państwa zapewnić, że będę twardo walczyła                       

o pełne odszkodowanie za zniszczenie mienia naszej gminy, zdewastowane od wielu lat                                     

i nieużytkowane mieszkania komunalne przy ulicy Poznańskiej 28 w Zaniemyślu to kolejna pilna 

sprawa i zaniedbanie w gospodarowaniu majątkiem gminnym to sprawy najpilniejsze, z którymi 

będę musiała się zmierzyć już teraz a przecież mieszkańcy czekają na drogi, chodniki, rewitalizację 

plaży, parków i placu Berwińskiego, czekają na ożywienie turystyczne i gospodarcze Gminy, 

czekają na wydarzenia kulturalne, oczekują również skutecznych działań z zakresu ochrony 

środowiska i przyrody oraz dostępu do Internetu, czekają na transparentność działań Wójta i Urzędu 

mam nadzieję, że zgodna współpraca  i zaproponowane przeze mnie zmiany pozwolą dynamicznie 

rozwijać się naszej gminie we wszystkich wskazanych obszarach, powtórzę zdanie z mojej 

kampanii wyborczej pragnę zapewnić, że jako Wójt nie zawiodę Państwa zaufania i będę służyła 

swoją wiedzą, doświadczeniem i ciężką pracą, będzie to dla mnie ogromny zaszczyt i wielkie 

zobowiązanie, żeby w naszej małej ojczyźnie żyło się lepiej, korzystając z okazji chciałabym 

bardzo serdecznie podziękować w imieniu swoim ale także Radnych Panu Wójtowi Janowi 

Sulanowskiemu za jego pracę tutaj z nami przez 8 miesięcy, za dołożenie wszelkich starań                       

o to, żeby gmina funkcjonowała w tym trudnym czasie dobrze czy bardzo dobrze, chciałbym 

również podziękować, że przychylił się Pan do wniosku Radnych i złożony wniosek                              

o dofinansowanie remontu świetlicy wiejskiej w Czarnotkach został pozytywnie rozpatrzony                          

i za to zawsze Gmina Zaniemyśl Panu będzie bardzo wdzięczna, dziękuję ślicznie za współpracę 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, Pani Wójt bardzo dziękuję pozwoli 

Pani, że w imieniu własnym oraz Radny Gminy Zaniemyśl pogratuluję Pani objęcia funkcji Wójta 

Gminy Zaniemyśl Pani wybór jest efektem społecznego zaufania i poparcia jakim obdarzyli Panią 

wyborcy rozpoczyna Pani ważną i odpowiedzialną pracę dla naszej gminy, życzę wytrwałości 

umiejętności w dążeniu do realizacji zadań, wszystkiego dobrego, przechodzimy do punktu 3 do 

podjęcia uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta gminy Zaniemyśl o przedstawienie projektu 

uchwały, czy ktoś z Państwa obecnych na sali chciałby zabrać głos  

pełniący funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl, Jan Sulanowski, byłego Wójta, Komisarza, 

Szanowni Państwo tutaj zgromadzeni, Szanowni Państwo radni, Szanowna Pani Wójt, bardzo się 

cieszę, że mogę tutaj na koniec tej drogi zabrać kilka, kilka słów, z woli Premiera Mateusza 

Morawieckiego od 22 października 2020 roku miałem zaszczyt pełnić funkcję Wójta Gminy 

Zaniemyśl, i nikt nie przewidywał, że będzie to trwało aż 8 miesięcy, pierwszy termin wyborów 

nowego Wójta został ustalony na dzień 22 listopada, jednakże ze względu na sytuację pandemiczną 



był on kilkakrotnie przekładany, ostatecznie wybory odbyły się 13 czerwca tego roku                                                       

i rozstrzygnęły się już w pierwszej turze, Pani Justyna Dąbrowska przed chwilą złożyła ślubowanie 

i objęła funkcję Wójta Gminy Zaniemyśl, w związku z tym, moja misja w Zaniemyślu dobiegła 

końca, kierowanie Urzędem Gminy z pozycji tak zwanego Komisarza, znacząco różni się od 

kierowania Urzędem z pozycji wybranego przez mieszkańców Wójta, Wójt podejmuje decyzję 

mając w perspektywie całą swoją kadencję natomiast Komisarz podejmuje decyzję mając                                 

w perspektywie co najwyżej miesiąc, Wójt ma dużo większy kontakt z mieszkańcami i lokalnymi 

organizacjami, Komisarz ma ten kontakt bardzo ograniczony, Wójt organizuje pracę w Urzędzie, 

wprowadza zmiany strukturalne i kadrowe zgodnie z własną wizją funkcjonowania Urzędu 

natomiast Komisarz teoretycznie ma takie same możliwości jednak że krótka perspektywa czasowa 

praktycznie niweczy celowość wprowadzania zmian w tym zakresie, w normalnych warunkach 

Komisarz potrzebny jest po to, aby w sposób sprawny mogły być przeprowadzone wybory, aby 

zajmować się tylko sprawami bieżącymi, a wszystkie kluczowe decyzje pozostawić nowemu 

Wójtowi, pandemia zaburzyła jednak ten porządek, siłą rzeczy trzeba było podejmować decyzje, 

których skutki wykraczały poza perspektywę miesiąca, tym sposobem zostałem zaangażowany                     

w pracę nad budżetem Gminy na rok 2021, budżetem skonstruowanym praktycznie jeszcze przez 

poprzedniego Wójta, brałem udział w mediacjach z Powiatem Średzkim dotyczących dworku 

szwajcarskiego na wyspie Edwarda, uczestniczyłem w negocjacjach z Jarocińską spółką ZGO                           

w sprawie stawek dotyczących zagospodarowania odpadów komunalnych, Gmina Zaniemyśl ma 

duży potencjał, ale stoi przed wieloma wyzwaniami, dlatego ważne jest, aby była w stanie 

pozyskiwać dofinansowanie ze źródeł zewnętrznych, sukcesem dla Zaniemyśla okazało się                           

w ostatnim czasie pozyskanie dofinansowania w wysokości 400.000 zł z Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych na świetlicę wiejską w Czarnotkach, ale potrzeby są dużo większe, Gmina 

Zaniemyśl potrzebuje planu działania z prawdziwego zdarzenia, to że Strategia Rozwoju Gminy 

Zaniemyśl nie była aktualizowana od roku 2004 jest symptomatyczne, symptomatyczne jest 

również to, że miejscowe plany gospodarowania przestrzennego obejmują niecałe 4% powierzchni 

Gminy, rozwój zabudowy opiera się na decyzjach o warunkach zabudowy oraz na pozwoleniach na 

budowę dlatego niezmiernie ważne jest, aby Gmina zaktualizowała swoją Strategię Rozwoju,                          

z mojej inicjatywy zostały na ten cel zabezpieczone środki w budżecie na ten rok i projekt Strategii 

będzie gotowy jeszcze w tym roku, niezmiernym bogactwem Gminy Zaniemyśl są jej mieszkańcy, 

szczególnie, ci którzy poświęcają swój czas i siły dla dobra wspólnego, mam tu na myśli sołtysów 

ale również ochotnicze straże pożarne Zaniemyśla i Kępy Wielkiej, Koła Gospodyń Wiejskich ze 

Zwoli, z Lubonieczka i Jezior Wielkich, Kluby Sportowe a także Stowarzyszenie, Stowarzyszenia, 

wymienię te, z którymi miałem bezpośredni kontakt, Towarzystwo Przyjaciół kolejki Średzkiej 

BANA, Stowarzyszenie Ziemia Zaniemyska, Towarzystwo Kulturalne TEODOR oraz 



Towarzystwo Przyrodnicze KUMAK, ważne aby Gmina wykorzystywała potencjał społeczników 

dlatego też przedstawiłem Radzie Gminy projekt uchwały dotyczące inicjatyw lokalnych dzięki 

czemu mieszkańcy wspólnie z Gminą będą mogli realizować różne przedsięwzięcia, zarówno 

inwestycyjne jak i realizować akcje społeczno-kulturalne, ponadto przyjęta została uchwała 

określająca zasady organizacji, konsultacji społecznych dzięki czemu głos mieszkańców może być 

bardziej słyszalny przez władze Gminy i aparat urzędniczy, Szanowni Państwo w ciągu tych ośmiu 

miesięcy zebrałem mnóstwo doświadczeń, poznałem wiele wartościowych osób, chciałbym 

serdecznie podziękować za dobrą współpracę wszystkim radnym Gminy Zaniemyśl, radnym 

powiatowym, z którymi miałem kontakt, z Panem Starostą Ernestem Iwańczukiem, Panią 

wicestarostą Małgorzatą Wiśniewską-Zabłocką, Panem radnym Michałem Matelskim, Panem 

radnym Maciej Pawlikowskim, serdecznie dziękuję za dobre słowo Wójtowi Dominowa Panu 

Krzysztofowi Pauterowi, dziękuję wszystkim lokalnym działaczom społecznym, dziękuję 

kierownictwu i pracownikom Urzędu Gminy Zaniemyśl oraz jednostek organizacyjnych i teraz 

najważniejsze, Szanowna Pani Wójt serdecznie gratuluję Pani wygrania w wyborach, już                                 

w pierwszej turze i objęcia funkcji Wójta Gminy Zaniemyśl, życzę Pani, aby udało się Pani 

zrealizować zamierzone cele dla dobra mieszkańców Gminy Zaniemyśl, wierzę, że poprowadzi 

Pani Gminę w dobrym kierunku i sprosta wyzwaniom, które przed nią stoją, wszystkiego 

najlepszego 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr-Gawlak, czy ktoś z Państwa obecnych na sali 

chciałby zabrać głos albo złożyć życzenia, bardzo proszę Pan radny Grześkowiak, radny powiatowy 

Radny Grześkowiak Radny Powiatowy, Pani Przewodnicząca, Panie i Panowie Radni, Pani Wójt, 

Szanowni Państwo, jako radny powiatowy chciałem złożyć życzenia Pani Wójt aby wszystkie 

zamierzenia, zamierzone cele udało się zrealizować ale przede wszystkim cele, które będzie Pani 

realizować zawsze były realizowane zgodne z prawem, to jest najważniejsze żeby, nikt Pani Wójt 

nigdy nie zarzucił, że złamała Pani prawo, gdyż przykłady łamania prawa, dwukrotnie na tej sali już 

dzisiaj został poruszony Domek Szwajcarski, jest to przykład łamania prawa, mi jako przed 

społeczeństwem jako radny powiatowy wstyd jest, że do tego w ogóle doszło, jest to ewidentne 

złamanie braku elementarnych zasad przestrzegania przez sprawujących władzę prawa, gdyż skutki 

mamy, trzeci rok Domek stoi już po prostu nieczynny i długo to jeszcze potrwa, więc zróbmy 

wszystko, żeby jak najszybciej ten Domek, ja obiecuję ze swojej stronie współpracę na każdym 

etapie, możemy się nie lubić ale współpracujmy, myślę, że poprzez współpracę możemy się                              

i polubić i również współpracować ale dla dobra Gminy zawsze powinno się działać razem 

obojętnie z jakiego jesteśmy ugrupowania czy z lewej, czy z prawa, czy pośrodku, dla dobra Gminy 

bądźmy zawsze razem wszystkiego najlepszego Pani Wójt  



Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, czy ktoś z Państwa chciałby złożyć 

jeszcze Pani Wójt życzenia, proszę bardzo, widzę przedstawicieli Sołtysów  

Sołtys Sołectwa Kępa Anna Talarczyk – Pawlak, Pani Wójt w imieniu wszystkich Sołtysów 

chcemy szczególnie pogratulować sukcesu odniesionego w wyborach, życzymy dużo zdrowia, sił, 

determinacji w realizacji wszelkich planów oraz życzymy dobrej współpracy z Sołtysami 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak,  czy jeszcze ktoś z Państwa, nie widzę 

zatem przechodzimy do punktu trzeciego  

3. Podjęcie uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl.  

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, przechodzimy do podjęcia uchwały                     

w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl o przedstawienie projektu uchwały proszę Pana 

wnioskodawcę, Wiceprzewodniczącego Radnego Jerzego Grześkowiaka 

projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl przedstawił Radny Jerzy 

Grześkowiak, projekt stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dziękuję czy są pytania, ktoś                    

z Państwa chciałby zabrać głos lub wprowadzić zmiany do projektu uchwały, poproszę Radnego 

Tomasza Grabowskiego udzielam głosu  

Radny Tomasz Grabowski, dziękuję, Szanowni Państwo takie małe Déjà vu wydrukowałem sobie 

uchwałę z 3 grudnia 2018 roku uzasadnienie dokładnie jest takie samo aczkolwiek zmniejszające 

wynagrodzenie wójta tu mamy dokładnie takie samo uzasadnienie podnoszące wynagrodzenie przy 

czym pragnę pewną rzecz przypomnieć mam również protokół z posiedzenia Rady z 3 grudnia, 

gdzie Pani Radna Kamila Kołacka powiedziała w imieniu wszystkich radnych Komitetu 

Wyborczego Wyborców Gminy Zaniemyśl, że zgłasza wniosek o obniżenie, uzasadnienie 

proponowany projekt uchwały zawiera maksymalne składniki wynagrodzenia wójta to nie jest 

prawidłowe aby na starcie nowej kadencji rady przyznawać maksymalną kwotę wynagrodzenia                    

i ciąg dalszy przyznanie maksymalnych stawek wynagrodzenia nie motywuje do pracy                      

i współpracy, bo nie można nic więcej osiągnąć wtedy Pan Wójt też nie może nie przyznaje swoim 

pracownikom maksymalnych stawek motywujących ich do lepszej pracy, w naszej Gminie często 

słyszymy, że nie ma pieniędzy czasu na bardzo niewielkie wsparcie Stowarzyszeń, na festyny 

wiejskie, na nagrody a w związku z tym nie przyznanie dodatku specjalnego uznaniowego                         

w maksymalnej kwocie powinno być kontrowersyjne, drodzy Państwo czy coś się zmieniło od 2018 

roku, ja wiem co, deficyt dużo większy, jeżeli chcecie jeszcze większy proszę bardzo, dziękuję,  



Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dziękuję o zabranie głosu poproszę 

radną Kamilę Kołacką, 

Radna Kamila Kołacka, Szanowni Państwo, Panie radny doskonale pamiętam swój wtedy 

wniosek nawet tutaj mam, przed sobą natomiast dzisiaj będę głosować za, argumentuje to w ten 

sposób, że ówczesny Pan Wójt miał zastępcę dzisiaj tego zastępcę Pani Wójt nie ma, dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, poproszę jeszcze Panią Katarzynę 

Gomułkiewicz 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję ja również uważam, że nic się nie zmieniło                       

i wynagrodzenie nowej Pani Wójt powinno być jak najbardziej zbliżone do wynagrodzenia 

dotychczasowego Wójta mówię jak najbardziej ponieważ ono składa się z czterech różnych 

składników i pewnie trudno trafić w punkt i tylko chciałabym zwrócić uwagę, że co do kwoty ta 

różnica, tak wyliczona ona będzie wynosiła 380 zł brutto ponieważ nowej Pani Wójt nie należy się 

tak zwany dodatek stażowy ponieważ nasz ustawodawca no preferuje tych, którzy do tej pory 

pracowali na etacie, chociaż osobiście uważam, że, sama pracuję na etacie ale wydaje mi się, że 

przedsiębiorcy większą odpowiedzialność i szybciej ponoszą i szybciej zdobywają doświadczenie 

no ale ustawodawca stwierdził inaczej tak, że kwotowo to wynagrodzenie nie różni się istotnie od 

wynagrodzenia dotychczasowego Wójta a ja bym jeszcze Pana Mecenasa trochę pomęczyła, 

właśnie w tej sprawie co koledzy poruszali na samym początku, chodzi o to, że dzisiejsza sesja jest 

zwołana na podstawie Postanowienie Komisarza Wyborczego, który w tym Postanowieniu 

wskazywał porządek obrad i tylko chcemy mieć pewność, że podejmowane dziś uchwały nie będą 

obarczone żadną wadą, dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dziękuję, Panie Mecenasie 

Radca Prawny Filip Żelazny, w mojej ocenie nie powinno być z tym problemów to po pierwsze, 

po drugie z wiedzy, którą uzyskałem wynika, że to było konsultowane z Komisarzem, Komisarz 

miał wiedzę co do tego, co do takiego, co do tej sytuacji, czasem się po prostu tak zdarza, że 

Komisarze rzeczywiście określają maksymalnie skrótowo ten pierwszy porządek obrad związany                  

z zaprzysiężeniem Wójta nie mając nieraz wiedzy co do tych najważniejszych koniecznych do 

podjęcia uchwał, na tą daną chwilę, a taką uchwałą to wynagrodzenie jest tak, że nie powinno tutaj 

być problemów 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, mam tu problem ze zgłaszaniem się 



Pan Tomasz Grabowski nie włączają się dokładnie, ja wiem, że to jest bardzo odpowiedzialna 

funkcja i ja jestem za tym, żeby włodarz Gminy zarabiał jak najlepsze pieniądze, on nas 

reprezentuje, on ponosi pełną odpowiedzialność ale powołując się tak naprawdę na wszystkie 

argumenty pracodawców, zarządzających mówiące o tym, że pokażmy co potrafimy a podniesiemy 

ci wynagrodzenie uważam za zasadne czyli na początku drogi dajemy pewien pułap wynagrodzenia 

po wykazaniu się, wykazaniu dobrej woli, wyników, można wtedy wnioskować o wyższe 

wynagrodzenie, dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, poproszę Radnego Bartosza Biskupa 

Radny Bartosz Biskup, dziękuję Pani Przewodnicząca, ja chciałbym tylko wyrazić swoje zdanie 

na ten temat nie dalej jak kilka tygodni temu Pan radny Michał Marciniak prosił nas tutaj na sesji     

o jedność i ja też Państwa proszę o jedność wydawało mi się przez ostatnie miesiące, że 

nauczyliśmy się ze sobą współpracować, że potrafimy obrać wspólny kierunek, takie samo 

wrażenie odniosłem na Komisji Rewizyjnej, gdzie podczas wielu trudnych posiedzeń również 

szliśmy w kierunku i dzisiaj jest znowu wracamy do tego punktu wyjścia, też w jednej                                        

z prywatnych rozmów, jeden z radnych, nie będę wskazywał, który powiedział, że te pieniądze nie 

są na tyle motywujące, żeby Wójtem zostać i co się zmieniło w tej sprawie, nic się nie zmieniło, 

Proszę Państwa dlatego ja serdecznie proszę o to żebyśmy na dzisiaj zakończyli tą dyskusję, bo ona 

ma tylko i wyłącznie wymiar polityczny tak, tak proszę Państwa, ona ma wymiar polityczny wiemy 

czym jest zmotywowana wróćmy do pracy to nie jest początek kadencji tylko to jest połowa 

kadencji zostało naprawdę wiele do zrobienia, żeby to tylko do 2023 roku tą Gminę prowadzić                             

w dobrym kierunku dlatego Pani Przewodnicząca j a zgłaszam wniosek o zakończenie dyskusji                         

i przejście do głosowania dziękuję 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak, dziękuję wobec tego przystępujemy do 

głosowania uchwały 

Głosowano w sprawie: 

wynagrodzenia Wójta Gminy Zaniemyśl 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Bartosz Biskup, Katarzyna Gomułkiewicz, Jerzy Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, 

Paweł Kurpik, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 



 

PRZECIW (2) 

Tomasz Grabowski, Ewaryst Pankowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Alina Frąckowiak, Zbigniew Łyszczarz, Michał Marciniak, Bartłomiej Mieloch  

dziękuję Państwu Radnym, 

4. Zamknięcie sesji Rady Gminy Zaniemyśl. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ewa Wiatr – Gawlak,  w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamykam XXXIV sesję Rady Gminy Zaniemyśl. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 

(-) Ewa Wiatr – Gawlak 

 

 

 

 

   

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 
przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


